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Referat af bestyrelsesmøde nr. 1 – 2025 (konstituering af ny bestyrelse) 

Tid Mandag den 7. april 2025, kl.18.30-22.00 

Sted VER 

Deltagere  Bibi Hollenberg (teams), Elizabeth Weis Thomasen, Vibeke Krak Sørensen, 

Michael Nørremark, Heidi Brinkbæk, Inger Krogh-Jensen 

Maria Kroman deltog på mødet uden stemmeret. 

Afbud Simone Bækman Dehn 

Referent  Inger Krogh-Jensen 

 B/D/O 
beslutning/ 

drøftelse/orientering 

Dagsordenspunkterne 

1 B Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden bemærkninger. 

2 B Konstituering af bestyrelsen 

Formand Vibeke Krak Sørensen  

Næstformand Inger Krogh-Jensen 

Kasserer Heidi Brinkbæk 

Sekretær Simone Bækman Dehn 

Formænd for nedsatte udvalg: 

1. Driftsudvalget - Vibeke  

2. Rideskoleudvalget – Elizabeth 

3. Materiale, anlægs- og facilitetsudvalg – Michael 

4. Stævneudvalg - Bibi 

5. Undervisningsudvalg - Inger 
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6. Aktivitetsudvalg - Vibeke 

7. Sponsor og Legatudvalg - uafklaret 

Kommunikationsansvarlig - Simone 

Fordeling af bestyrelsesmedlemmer mellem udvalg fortsætter på næste 

bestyrelsesmøde. 

3 B Forretningsorden 

Tidligere forretningsordener blev gennemgået. På baggrund af de faldne 

bemærkninger blev det besluttet, at der fremlægges et tilpasset udkast 

på næste bestyrelsesmøde. 

Særligt gav bestemmelserne om, hvorvidt bestyrelsen kan eller skal 

ansætte personale, samt tegningsreglerne, anledning til diskussion.   

4 D Økonomi 

Udsat til næste møde, da ingen har indblik i økonomien endnu.  

Der søges afholdt overlevering med tidligere formand snarest muligt. 

Maria havde en liste med anskaffelser, som hun mener er nødvendige i 

den nærmeste fremtid, herunder reparation af vandingsanlægget i 

ridehusene (se nedenfor), ridehusbundene, udskiftning af traktor til 

ATV, banejævner m.v.  

Ovennævnte forhold vil blive vurderet og prioriteret. når bestyrelsen 

har fået et overblik over driften og klubbens økonomi.   

5 B Diverse forhold vedr. driften 

Maria går videre med reparation og ekstra pumpe for at få 

vandingsmaskine til at fungere i stort ridehus og undersøger, hvordan 

problemet med sprinklere i det lille ridehus kan løses. 

Der er rekvireret VVSmand til at udskifte utæt hovedhane i det lille 

ridehus. 

6 D Diverse forhold vedr. rideskolen 

Indkøb af elevheste er højt prioriteret og er i proces. Det samme 

gælder udstyr, tilpasning af sadler, dækkener mv.  
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7 B/D Diverse forhold vedr. pensionærdelen 

Foldordningen blev drøftet. Den tidligere besluttede folddeling blev af 

sat på pause, og det blev besluttet, at nedsætte et hurtigtarbejdende 

foldudvalg, bestående af Vibeke, Heidi, Maria og Inger, der skal se på 

den overordnede foldkapacitet og opdelingen af folde med henblik på 

bestyrelsens principielle stillingtagen til VERs foldordning. 

Udskiftning/supplering af de sorte kasser foran udendørsboksene blev 

drøftet.   

8 B/O Diverse forhold vedr. klubben 

Der er repræsentantskabsmøde i DRF næste weekend på Fyn. Bibi 

deltager på VERs vegne. 

Kontaktoplysninger om bestyrelsesmedlemmerne skal registreres hos 

rideforbundet.  

Bestyrelsesmedlemmerne oprettes med individuelle e-mailadresser, så 

medlemmer både kan henvende sig til de enkelte bestyrelses-

medlemmer og/eller bestyrelsens postkasse, som Maria administrerer.  

Nyhedsbrev med præsentation af den nye bestyrelse og aktiviteter i de 

næste måneder skal ud til medlemmerne. Inger udarbejder udkast.   

9 B Arbejdsdag 

Foreløbigt fastsat til weekenden den 17.-18. maj. 

Vibeke og Michael sørger for, at der udarbejdes en plan over 

opgaverne og behovet for indkøb af materialer af hensyn til den videre 

planlægning og koordinering af arbejdsopgaverne.  

10 B Næste møde  

Den 12. maj kl. 18.30 

11 D  Eventuelt 

Intet 

 


